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Rada školy pri Materskej škole, J. Kollára 896, 901 01 Malacky 

ZÁPISNICA zo zasadnutia zo dňa 19.2.2015 

Prítomní členovia:   

1. Jana Čelková 

2. Lucie Eliašová 

3. Simona Husáková 

4. Mgr. Svetlana Prsteková 

5. Mária Sedliaková 

6. Ing. Mgr. Zuzana Baligová 

7. Mgr. MgA. Katarína Trenčanská 

8. PhDr. Ing. Lucia Vidanová 

9. Ing. Nataša Špelicová 

Hostia: 

1. Mgr. Mária Hudecová, riaditeľka materskej školy – hosť k bodom 1-10 

2. Mgr. Daniela Strelecká –  hosť ku bodu 6 

Ospravedlnení členovia: 

1. JUDr. Ingrida Hudecová 

2. Mgr. Natália Chmelíková 

 

PROGRAM  

1) Úvod – privítanie  

2) Návrh programu zasadnutia 

3) Informácia o časovom harmonograme zasadnutí Rady školy v roku 2015 (predloží predsedníčka) 

4) Prerokovanie správy o výsledkoch hospodárenia Materskej školy v roku 2014 

5) Informácia o príprave zápisu detí do MŠ a návrh počtu prijatých detí v školskom roku 2015/2016  

6) Informácia o zámere otvorenia špeciálnej triedy pre deti s vybranými diagnózami v školskom roku 

2015/2016 (predloží riaditeľka Materskej školy Mgr. Mária Hudecová) + prizvaný hosť na diskusiu k téme  

7) Informácia o rekonštrukcii elokovaného pracoviska na Štúrovej ulici v rámci projektu ISRMO – Juh 

a súvisiacej zmene režimu  

8) Informácia o schválenom rozpočte materskej školy na rok 2015 s komentárom  

9) Informácia o aktuálnom stave splnenia/plnenia kvalifikačných predpokladov pedagogických 

zamestnancov materskej školy  

10) Návrh programu návštev elokovaných pracovísk materskej školy členmi Rady školy a schválenie časového 

harmonogramu 

11) Prerokovanie štatútu Rady školy  

12) Informácia o platnom znení školského poriadku  v školskom roku 2014/2015 a jeho analýza  

13) Informácia o záveroch zo zasadnutia Mestskej školskej rady, konanej v decembri 2014  

14) Rôzne 

15) Záver 

 

1. Úvod – privítanie  

Predsedníčka RŠ Ing. Mgr. Zuzana Baligová otvorila zasadnutie a zároveň privítala prítomných členov a hostí. 

Následne predstavila nových členov RŠ za zriaďovateľa - Mgr. MgA. Katarínu Trenčanskú,  PhDr. Ing. Luciu a Ing. 

Natašu Špelicovú. 
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2. Návrh programu zasadnutia 

Program zasadnutia navrhnutý predsedníčkou RŠ bol odsúhlasený bez pripomienok. 

3. Informácia o časovom harmonograme zasadnutí Rady školy v roku 2015 

Predsedníčka RŠ Ing. Mgr. Zuzana Baligová  oznámila časový harmonogram (plán) zasadnutí RŠ v roku 2015 – 

marec, máj, september a december.  

4. Prerokovanie správy o výsledkoch hospodárenia Materskej školy v roku 2014 

Riaditeľka MŠ Mgr. Mária Hudecová predložila „Správu  hospodárenia MŠ v roku 2014“ vrátane zdôvodnenia 

vybraných finančných a účtovných operácií a čerpania rozpočtu (nákup – vysávače, čistiace prostriedky, 

linoleum, potreby do kuchyne, počítače do učtárne a jedálne, tlačiarne,  základné opravy, inštalácie elektrické, 

vodovodné a plynárenské, vývoz odpadov, platby za ochranu objektov). 

Predsedníčka RŠ uviedla, že na konci roku 2014 bola na účte MŠ nakumulovaná neočakávaná výška finančných 

prostriedkov, napriek tomu, že vedenie MŠ neustále poukazuje na ich nedostatok. Preto vyzvala riaditeľku MŠ, 

aby zdôvodnila túto skutočnosť, ako aj ozrejmila členom Rady, na aký účel boli finančné prostriedky vynaložené. 

Riaditeľka potvrdila tento stav, ktorý zdôvodnila vysokým počtom práceneschopných zamestnancov školy. 

Zároveň  deklarovala nákup notebookov, vysávačov, čistiacich a dezinfekčných prostriedkov, tonerov do tlačiarní 

a iné. Členovia Rady odporučili využívať nákup tovaru aj cez e-shopy a vyhľadávanie dodávateľov cez internetové 

dopytovače, s cieľom znížiť náklady a ušetrené financie investovať do chýbajúcich potrieb. Predsedníčka RŠ 

navrhla vytvoriť evidenciu požiadaviek na obstarávanie vybavenia a pomôcok pre jednotlivé elokované 

pracoviská a postupne uspokojovať ich potreby. 

5. Informácia o príprave zápisu detí do MŠ a návrh počtu prijatých detí v školskom roku 2015/2016  

Riaditeľka Mgr. Mária Hudecová predložila kapacitné možnosti MŠ k prijatiu detí v školskom roku 2015/2016. MŠ 

má kapacitu spolu 29 tried, do základných škôl odchádza 195 predškolákov, prijať je možné 195 detí. Počet miest 

detí celkom v MŠ je 636.  

6. Informácia o zámere otvorenia špeciálnej triedy pre deti s vybranými diagnózami v školskom roku 2015/2016 

Hosť : Mgr. Daniela Strelecká 

Riaditeľka Mgr. Mária Hudecová predložila zámer vytvorenia špeciálnej triedy pre deti so zdravotným 

znevýhodnením (deti postihnuté autizmom), a to v priestoroch MŠ na elokovanom pracovisku Štúrova ul. (bývalé 

priestory prenajímané firme Fritz). Zároveň informovala členov RŠ, že už navštívila zariadenie pre autistov 

v Bratislave a diskutovala s odborníkmi na túto tému. Navrhla otvoriť triedu so 6-8 deťmi na doobedňajšie 

vzdelávanie, kde by pracoval 1 špeciálny pedagóg (Mgr. Svetlana Prsteková) a 1 pedagogický asistent. Špeciálny 

pedagóg absolvuje špeciálne školenie a workshop so špeciálnou pedagogikou.  

Nasledovala diskusia s hosťom, ktorý je pedagógom a zároveň aj matkou dieťaťa s autizmom, ktoré navštevovalo 

už viacero špeciálnych zariadení. Pani Strelecká podala svoje skúsenosti s výchovou dieťaťa a odporučila 

supervíziu a hodnotenie projektu. Každé také dieťa potrebuje vlastného pedagóga s praxou, treba vedieť, aký  

zdravotný stav detí, či sa budú navzájom tolerovať alebo majú ťažkú formu diagnózy, ktorej by nevhodná 

výchova pôsobila vážne chyby a ťažkosti. Zároveň členom RŠ priblížila správanie sa autistu.  

Členovia RŠ majú snahu pomôcť rodinám detí predškolského veku, avšak zo záverov diskusie vyplývajú 

v súčasnosti prekážky personálne (potreba skúsených špeciálnych pedagógov s praxou, ktorými MŠ 

nedisponuje), technické (úprava existujúcich priestorov) a  aj finančné (nákup finančne náročných didaktických 

pomôcok a náklady na mzdy pre pedagógov a asistentov).   

Členovia RŠ aj riaditeľka MŠ sa zhodli na tom, že sa nebránia o tomto zámere rokovať opäť, avšak po širšom 

preskúmaní možností realizácie. Zároveň riaditeľka oznámila, že do tej doby navštívi aj Špeciálnu základnú školu 



3 
 

v Malackách, kde majú prvý rok otvorené pracovisko pre deti postihnuté autizmom (aj pre predškolákov). 

S týmto pracoviskom pripúšťa aj možnosti spolupráce.  

7. Informácia o rekonštrukcii elokovaného pracoviska na Štúrovej ulici v rámci projektu ISRMO – Juh 

a súvisiacej zmene režimu  

Budova elokovaného pracoviska MŠ na Štúrovej ul.  prejde v nasledovných mesiacoch výraznou rekonštrukciou: 

nadstavba hospodárskej budovy, výmena okien, zateplenie, osadenie zošikmených striech, rekonštrukcia 

kúrenia, odstránenie statických porúch, nové hracie prvky. Ide o projekt, ktorý sa realizuje z fondov EÚ, 

Operačný program Infraštruktúra - regenerácia sídiel. Rekonštrukcia začína 2.3.2015 s termínom ukončenia do 

31. júla 2015. 

Riaditeľka MŠ informovala členov RŠ, že deti z tohto pracoviska budú počas stavebných prác mimo areálu 

a rozdelené na jednotlivé pracoviská takto: 

Bernolákova  sprevádzkuje spálňu na vlastnú triedu pre 19 detí, 

Hviezdoslavova  sprevádzkuje spálňu na vlastnú triedu pre 13 detí, 

Rakárenská  v rámci svojich tried umiestni 11 detí, 

Záhorácka   v rámci tried umiestni 5 detí, 

Kollárova   rozdelí do malých tried 10 detí, 

ZŠ Štúrova  sprístupní 2 miestnosti na účely zriadenia 2 tried pre cca 50 predškolákov. 

Predškoláci budú navštevovať Základnú školu na Štúrovej ulici, riaditeľ školy Mgr. Šuster  požiadavke riaditeľky 

MŠ vyhovel. Podmienky prenájmu priestorov ako aj prevádzkový režim budú následne vzájomne prerokované. 

 

Členka Lucie Eliašová sa ospravedlnila a zo zasadnutia odišla. 

 

8. Informácia o schválenom rozpočte materskej školy na rok 2015  -  (príloha rozpočet tabuľka + komentár) 

Riaditeľka MŠ Mgr. Mária Hudecová predložila materiál, ktorý sa skladal z textového komentáru k rozpočtu MŠ 

pre rok 2015 a tabuľkových častí (príjmová a výdavková časť rozpočtu) rozdelená na jednotlivo na MŠ J. Kollára 

a zvlášť zohľadňujúca príjmy a výdavky školskej jedálne.  

Počas diskusie sa členovia zaujímali o položku 637 - Všeobecné služby na rozpočet pre letné brigádničky, 

remeselné práce na dohodu a zástup dlhodobých PN v hodnote 15 000 EUR. Predsedníčka žiadala riaditeľku 

školy o vysvetlenie termínu letnej brigádničky. Mgr. Hudecová vysvetlila, že ide väčšinou o študentky 

pedagogickej školy, ktoré  pracujú počas letných mesiacov v otvorenej budove MŠ, kým ostatné pedagogické 

zamestnankyne škôlky čerpajú dovolenky. Zároveň oznámila, že tieto prostriedky sú použité na vyplácanie 

odmien z dohody o vykonávaní pracovnej činnosti za zabezpečenie  údržbárskych, elektrikárskych a zváračských 

opráv. Z. Baligová reagovala formulovaním návrhu uznesenia, v ktorom požiadala riaditeľku, aby spracovala 

kvalifikačné predpoklady pre brigádnika vykonávajúceho pedagogickú činnosť.  

V kategórii 610 + 620 je rozpočtované financovanie krúžkovej činnosti za 29 krúžkov. Z. Baligová sa spýtala, či sú 

všetky tieto krúžky financované z prostriedkov určených pre predškolákov, čo riaditeľka následne potvrdila. 

Predsedníčka žiadala riaditeľku preskúmať, či sú teda tieto krúžky navštevované výhradne predškolákmi, keďže 

má vedomosť, že minimálne na dvoch elokovaných pracoviskách sú v krúžkoch zaradené aj deti mladšie a do 

niektorých vyberané dokonca na základe talentu.   

V tejto kategórii sa členovia rady zaujímali aj o položku osobné príplatky pre 59 pedagogických zamestnancov 

a nepedagogických zamestnancov. Dopytovali riaditeľku, či sú tieto príplatky od januára zamestnancom ku mzde 

vyplácané. M. Hudecová sa vyjadrila, že uvedené finančné prostriedky nevypláca formou osobných príplatkov 

mesačne, ale ich nakumulované používa na vyplatenie polročných a koncoročných odmien. Viacerí členovia rady 

namietali, že riaditeľka používa tieto prostriedky na vyplácanie jednorázových odmien a nie ako osobné 

príplatky, ktoré slúžia ako nástroj na ohodnotenie kvantity a kvality vykonanej práce. K. Trenčanská podala návrh 
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uznesenia, ktorým rada odporučí, aby v súlade so schváleným rozpočtom 2015 boli zamestnancom pravidelne 

vyplácané osobné príplatky zakotvené v rozpočte.  

 

9. Informácia o aktuálnom stave splnenia/plnenia kvalifikačných predpokladov pedagogických zamestnancov 

materskej školy   

Mgr. Mária Hudecová predložila Rade školy tabuľku s počtami kvalifikovaných pedagógov (rozdelených podľa 

odborného vzdelania) a nekvalifikovaných pedagógov v  jednotlivých budovách (príloha). Riaditeľka MŠ uviedla, 

že nekvalifikovaní pedagógovia sa už v súčasnosti vzdelávajú, okrem jedného, ktorý pracuje v budove na 

Kollárovej ulici. Ide o 1 nekvalifikovanú učiteľku,  ktorá ani neštuduje, ani nemá ukončené vzdelanie s  

pedagogickým zameraním. Riaditeľka MŠ ju prijala do pracovného pomeru na dobu určitú, s jej prácou je však 

veľmi spokojná. Tvrdí, že je veľmi talentovaná a má výborný prístup k deťom. Pracuje so skúsenou učiteľkou. 

Žiadny záujemca o zamestnanie v MŠ totiž neprejavil záujem nastúpiť buď ihneď, alebo len na dobu určitú.  

10. Návrh programu návštev elokovaných pracovísk materskej školy členmi Rady školy a schválenie časového 

harmonogramu 

Predsedníčka RŠ Ing. Mgr. Zuzana Baligová navrhla všetkým členom návštevu jednotlivých pracovísk MŠ. 

Program návštev sa uskutoční  počas jarných prázdnin v dňoch 2.3. - 4.3. 2015 – 2 budovy  v doobedňajších 

hodinách. Odporučila, aby sa na návšteve každého z elokovaných pracovísk zúčastnil aspoň  1 pedagogický 

zamestnanec RŠ, 1 zástupca rodičov RŠ, 1 člen za zriaďovateľa, ak možné aj 1 nepedagogický zamestnanec, 

predsedníčka RŠ. Tajomníčka RŠ Jana Čelková pripraví tabuľku, do ktorej zapíše nahlásených členov. Plánované 

návštevy sa budú konať v tieto dni: 

2.3. 2015 navštívi RŠ pracoviská na Štúrovej a Rakárenskej ul. 

3.3.2015 navštívi RŠ pracoviská na Kollárovej a Záhoráckej ul. 

4.3.2015 navštívi RŠ pracoviská na Bernolákovej a Hviezdoslavovej ul. 

Zhodnotenie zistení z návštev, námety a pripomienky, budú predmetom marcového zasadnutia. 

11. Prerokovanie štatútu Rady školy  

Predsedníčka RŠ  Ing. Mgr. Zuzana Baligová sa poďakovala členom za ich pripomienky a návrhy na úpravu 

predloženého štatútu RŠ. Zvlášť vyzdvihla pomoc členky JUDr. Ingridy Hudecovej. Upravené znenie návrhu 

štatútu RŠ bolo predsedníčkou prečítané s komentárom k jednotlivým úpravám.  

12. Informácia o platnom znení školského poriadku  v školskom roku 2014/2015 a jeho analýza  

Predsedníčka RŠ  Ing. Mgr. Zuzana Baligová oboznámila členov rady s aktuálnou verziou školského poriadku na 

rok 2014/2015 a navrhla členom, aby si do nasledujúceho zasadnutia preštudovali jeho znenie a spracovali 

podnety na jeho aktualizáciu. Tie budú odporučené riaditeľke MŠ na zapracovanie do školského poriadku pre 

budúci školský rok. Z. Baligová poukázala na nezrovnalosti v aktuálnom školskom poriadku, najmä na 

nezrozumiteľné a nesprávne formulácie (3.2.8 psychologických dôvodov, 3.3.5. dieťa bude považované za 

prítomné pri neodhlásení zo stravy, 3.4 „šek o stravovaní“ a pod.). Zároveň poukázala na to, že v školskom 

poriadku chýba zapracovaný dodatok o zmenách v preukazovaní neprítomnosti dieťaťa zo zdravotných dôvodov.  

13. Informácia o záveroch zo zasadnutia Mestskej školskej rady, konanej v decembri 2014  

Predsedníčka RŠ  Ing. Mgr. Zuzana Baligová informovala členov o zasadnutí Mestskej školskej rady a vydaní  ich 

odporúčania pre riaditeľku MŠ Máriu Hudecovú vo veci zhromažďovania osobných údajov žiakov pre potreby 

zubného lekára v rozpore so zákonom o ochrane osobných údajov a zákona o zdravotnej starostlivosti. 
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14. Rôzne 

Členovia nemali momentálne žiadne ďalšie návrhy a pripomienky ku programu. 

15. Záver 

Predsedníčka RŠ sa rozlúčila so všetkými členmi a poďakovala za účasť a aktívnu spoluprácu. 

 

Prílohy: 

Prezenčná listina 2x 
Správa o hospodárení MŠ za rok 2014 
Kapacitné možnosti MŠ k zápisu pre šk. rok 2015/2016 
Komentár k rozpočtu MŠ na rok 2015 
Kvalifikovanosť pedagogických zamestnancov MŠ v šk. roku 2014/2015 
Štatút Rady školy 
 
 
 
 
 
V Malackách 19.2.2015                                                                
 
                                                                                                              
                                                                                                                     Ing. Mgr. Zuzana Baligová                  
                   predsedníčka Rady školy         
 

 
 

 
zapísala: Jana Čelková, tajomníčka RŠ 
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Prijaté uznesenia na zasadnutí dňa 19.2.2015 

 

UZNESENIE č. 1/2015 k bodu č. 4 programu  

 Členovia RŠ prerokovali a schválili „Správu o výsledkoch hospodárenia Materskej školy v roku 2014“.  

Hlasovalo 9 členov, z toho: za: 8, proti: 0, zdržal sa: 1. 

 

UZNESENIE č. 2/2015 k bodu č. 8 programu  

Preveriť kvalifikačné predpoklady brigádnika vykonávajúceho pedagogicko-výchovnú činnosť a preveriť aktuálny 

stav v roku 2015. 

Zodpovedný za splnenie: Mgr. Mária Hudecová  písomne do 28.2.2015 

 

Hlasovalo 8 členov, z toho: za 6, proti: 0, zdržali sa: 2. 

 

 

UZNESENIE č. 3/2015 k bodu č. 8 programu  

Preveriť stav a počet ne-predškolákov, ktorí navštevujú krúžkovú činnosť v materskej škole. 

Zodpovedný za splnenie: Mgr. Mária Hudecová  písomne do 28.2.2015 

 

Hlasovalo 8 členov, z toho: za 7, proti: 0, zdržali sa: 1. 

 

 

UZNESENIE č. 4/2015 k bodu č. 8 programu  

Rada školy odporúča, aby v súlade so schváleným rozpočtom 2015 boli zamestnancom pravidelne vyplácané 

osobne príplatky zakotvené v rozpočte. 

Zodpovedný za splnenie: Mgr. Mária Hudecová 

 

Hlasovalo 8 členov, z toho: za 8, proti: 0, zdržali sa: 0. 

 

 

UZNESENIE č. 5/2015 k bodu č. 11 programu  

Rada školy schválila návrh štatútu Rady školy. 

Hlasovalo 8 členov, z toho: za 8, proti: 0, zdržali sa: 0. 

 

 

 


